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5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
 
Ing. Bobík: 
Keďže z pracovného stretnutia v súvislosti s pripravovanými projektami, ktoré zvolal pán 
viceprimátor, po minulom zastupiteľstve sme sa nedozvedeli skoro nič alebo teda pomerne 
málo vďaka tomu, že bol neprítomný na tom stretnutí, ktoré sám zvolal, tak skúsim 
zopakovať zopár otázok teraz, možnože sa dopracujeme k odpovedí. Prvá je, zaujíma ma 
Program IROP na ktorý slúži informačný systém RIUS a chcel by som vedieť k dnešnému 
dňu koľko tam máme zadaných projektov a ktoré sú to. 
 
Ing. Telepovský: 
V rámci IROP momentálne neboli vyhlásené žiadne konkrétne výzvy, predkladali sa len 
projektové zámery o ktorých ste boli informovaní, myslím, že to bolo na 1. zastupiteľstve 
v tomto roku. My sme sa zapojili do štyroch oblastí, štyrmi projektovými zámermi, to boli 
Cyklochodníky na zabezpečenie dochádzania do práce obyvateľov mesta, potom to bolo 
Revitalizácia verejných priestranstiev s tým, žeby sa mali na verejných priestranstvách viac 
využívať zelené prvky na zachytávanie dažďovej vody a na zlepšovanie mikroklímy. Potom 
sme sa zapojili do oblasti, ktorá sa venuje riešeniu dopravy v meste a to prípravou generelu 
dopravy a výstavbou parkovísk, nejakých záchytných, aby obyvatelia mali možnosť parkovať 
aj v nejakých okrajových častiach mesta nielen priamo v centre, kde je nedostatok 
parkovacích miest. Štvrtým projektovým zámerom bolo riešenie situácie na materských 
školách a to rekonštrukciami materských škôl a resp. výstavbou novej materskej školy.  
 
Ing. Bobík: 
Ďakujem. Chcem sa spýtať, či mám dobru informáciu. Dostala sa ku mne informácia, že 
všetky projekty o ktoré budeme žiadať v rámci IROPu musíme mať k nejakému dátumu, 
ktorý nie je veľmi vzdialený, zadané v rozpočtovom systéme RIUS, ktorý slúži na tieto, či 
máte takú informáciu a prípadne kedy je uzávierka, akú informáciu máte. Mám informáciu, že 
tie, ktoré budú zverejňované bude možné sa zapojiť len v rámci tých projektov o ktoré teraz 
prejavujeme záujem, samozrejme len tým, že ich tam zaevidujeme, ako možné projekty.  
 
Ing. Telepovský: 
No, my sme taký termín dostali, myslím, že to bola polovica februára na predloženie 
projektových zámerov. Tieto projektové zámery sme predložili. V podstate z tých možností, 
ktoré tam boli sme sa zapojili myslím, že do všetkých.  
 
Ing. Bobík: 
To sú tie štyri. 
 
Ing. Telepovský: 
To sú tie štyri, áno. 
 
 
 



Ing. Bobík: 
Ďalší termín na predĺženie, ktorý by mal končiť teraz niekedy v priebehu mesiaca, nemáme 
informáciu o ňom? 
 
Ing. Telepovský: 
Ako myslíte na nejaké predložené už konkrétne predložené projekty? 
 
Ing. Bobík: 
Nie, na rozšírenie prípadne tých zámerov, ktoré máme teraz štyri, či nie je. 
 
Ing. Telepovský: 
Nie neboli sme vyzvaní na nejaké rozšírenie. My sme v podstate v tých projektových 
zámeroch obsiahli skoro všetky aktivity, ktoré boli k dispozícii v rámci tých konkrétnych 
načrtnutých opatrení. Tam nejaké podrobné informácie neboli, boli tam vypísané v podstate 
len názvy tých oblasti, opatrení a nejaké všeobecné aktivity, ktoré by malo byť možné 
realizovať v rámci budúcnosti vyhlásených výziev. My sme v podstate obsiahli skoro všetko, 
čo tam bolo možné. 
 
Ing. Bobík: 
Ďakujem, to mi stačí. 
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